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 ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  5/2017 

ΑΠΟΦΑΣΗ  57/2017 
 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 23η Φεβρουαρίου 2017, ημέρα Πέμπτη και ώρα 20:00, στην 

αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται 

στην 5η/2017 συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας, μετά την με αριθμ. 

πρωτ. 7498/17-2-2017 πρόσκληση της κας Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το 

νόμο. 

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση όλα τα μέλη του Σώματος, ήτοι οι κ.κ. : 1) Οικονομάκου 

Μαρία, Πρόεδρος του Σώματος, 2) Αδαμόπουλος Ιωάννης, 3) Αλούπης Παναγιώτης, 4) 

Αντωνόπουλος Μιχαήλ (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 63 απόφαση), 5) Βασιλόπουλος 

Αθανάσιος, 6) Βγενής Χαράλαμπος, 7) Βεργινάδη Μαρία, 8) Βεργόπουλος Δημήτριος, 9) 

Βουτσής Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 60 απόφαση), 10) Γεωργακίλας Κων/νος, 11) 

Γιαννόπουλος Παναγιώτης, 12) Γυφτέας Ηλίας, 13) Δημητρούλιας Γεώργιος, 14) Δημόπουλος 

Δημήτριος, 15) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 16) Θεοφιλόπουλος Ιωάννης, 17) Καμβυσίδης Ιωάννης, 

18) Καντζιλιέρη Χριστίνα – Ελευθερία, 19) Καραγιάννης Ανδρέας, 20) Καρατζέας Παναγιώτης, 

21) Καρβέλης Γεώργιος, 22) Κουτίβας Ηλίας, 23) Λιάππα Χρυσή, 24) Μάκαρης Εμμανουήλ – 

Λεονάρδος, 25) Μαρινάκης Σαράντος, 26) Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 27) Μπάκας Ιωάννης, 28) 

Μπασακίδης Νικόλαος, 29) Μπελογιάννη – Θεοδωρακοπούλου Αναστασία,  30) Μπεχράκης 

Σταμάτης, 31) Μπουζιάνης Παύλος,  32) Μπούχαλης Δημήτριος, 33) Μπρεδήμας Θεόδωρος 

(αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 60 απόφαση), 34) Νιάρχος Αναστάσιος 35) Ντίντα Παναγιώτα, 

36) Οικονομάκος Δημήτριος, 37) Πολίτης Δημήτριος, 38) Σταματόπουλος Ευστάθιος, 39) 

Φάβας Γεώργιος, 40) Φαββατάς Δημήτριος και 41) Χριστόπουλος Ιωάννης. 

 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που 
αφορούν τις εν λόγω Κοινότητες : 

 Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων:   

1) Καλαμάτας κα Φοίφα Τασία και 2) Βέργας  κ. Χειλάς Παναγιώτης, οι οποίοι 
παραβρίσκονται στη συνεδρίαση.  
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 Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών Κοινοτήτων: 1) Μ. Μαντίνειας κ. Λιακέας 

Στυλιανός, 2) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης και 3) Ασπροχώματος κ. Πολίτης 

Βασίλειος, οι οποίοι παραβρίσκονται στη συνεδρίαση, ενώ δεν παραβρίσκονται στη 

συνεδρίαση οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών Κοινοτήτων: 1) Μικρομάνης κ. 

Κουτσουρόπουλος Χαράλαμπος, 2) Αντικαλάμου κ. Μανωλόπουλος Παναγιώτης, 3) 

Αριοχωρίου κ. Σκούρας Παναγιώτης, 4) Λεϊκων κ. Τσαούσης Αθανάσιος, 5) Άμφειας κ. 

Φαββατάς Γεώργιος, 6) Αρφαρών κ. Φέστας Κων/νος και 7) Άνθειας κ. Φλέσσας 

Δημήτριος.   

 Οι εκπρόσωποι των Τοπικών Κοινοτήτων: 1) Βρομόβρυσης κ. Αλιφέρης Κων/νος και  2) 

Αγίου Φλώρου κ. Κουρνέτας Θεόδωρος, οι οποίοι παραβρίσκονται στη συνεδρίαση, ενώ 

δεν παραβρίσκονται οι εκπρόσωποι των Τοπικών Κοινοτήτων: 1) Πηδήματος κ. Κάργας 

Γεώργιος, 2) Πολιανής κ. Μουτσιούλας Ιωάννης και 3) Αλωνίων κ. Χριστόπουλος 

Βασίλειος.   

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, η Πρόεδρος του Σώματος, κηρύσσει την έναρξη της  

συνεδρίασης, παρουσία του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  



Συνεδρίαση :5/2017     Πέμπτη  23 / 2  / 2017                                 ΑΠΟΦΑΣΗ  57/2017 

Πρακτικά Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας  3 

……………………………………………………………………………………………………………... 

Ακολούθως η κα Πρόεδρος αναφέρεται στο εκτός ημερήσιας διάταξης θέμα με τίτλο: 
«Λειτουργία Ενιαίων Ειδικών Επαγγελματικών Γυμνασίων – Λυκείων για το σχολ. έτος 2017 – 
2018 και καθορισμός τομέων και ειδικοτήτων», του οποίου ζητείται η συζήτηση λόγω του 
κατεπείγοντος χαρακτήρα του, για τον οποίο διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως 
εξής: 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γυφτέα έχετε το λόγο. 

 
Το κατεπείγον είναι γιατί η Διεύθυνση Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης μας ζητάει 
μέχρι τις 24.02 δηλαδή  αύριο….  

 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έστειλε το έγγραφο εχτές και ζητάει μέχρι της 24/2/2017 να της απαντήσουμε.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συμφωνείτε για το κατεπείγον;  
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Συγνώμη, συγνώμη λέει ότι παρελήφθη 10 Φεβρουαρίου.  
 
ΦΩΝΗ: Πρωτοκολλήθηκε. 

 
Ημερομηνία παραλαβής 10 Φεβρουαρίου. Άρα δεν είναι, θα μπορούσατε να το 
είχατε εντάξει, θα μπορούσατε, δηλαδή από την στιγμή……  

 
ΦΩΝΗ: Εκ παραδρομής….. 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Να πείτε ότι εκ παραδρομής……, εκ παραδρομής και αυτό…. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μακαρή εχτές το…… 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Αλλά μην λέτε ότι το πήρατε τώρα, 10 Φεβρουαρίου το έχετε πάρει. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα αν το λάβαμε τώρα κύριε Μάκαρη, γιατί να πούμε ψέματα; 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: 10 Φεβρουαρίου λέει Καλαμάτα.  
 
ΦΩΝΗ: Το πρωτόκολλο το πήρε…. 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Πρωτόκολλο. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία κύριοι κοιτάξτε να δείτε….  
 
ΠΟΛΙΤΗΣ: Κύριε Μάκαρη πράγματι ήρθε την Πέμπτη το μεσημέρι. Πως το λένε; 

 
Άρα υπάρχει πρόβλημα λειτουργίας του Δήμου.  
Εάν χρειάζεται από τις 10 του μηνός να φτάσουμε 22 για να μεταφερθεί ένα 

έγγραφο. Δεν λειτουργείτε ηλεκτρονική διακίνηση των εγγράφων; Δεν υπάρχει ηλεκτρονική 
διακίνηση, σας ρωτάω; Δεν γίνεται ηλεκτρονική διακίνηση;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγνώμη κύριοι, κύριε Μάκαρη το ζητούμενο είναι. 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Ερώτηση, κάνω ερώτηση... 

ΓΥΦΤΕΑΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ: 

ΜΑΚΑΡΗΣ:  
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Μπορεί να έχετε δίκιο, το ζητούμενο είναι ότι αύριο πρέπει να δώσουμε μία 
απάντηση, λοιπόν συμφωνείτε για το κατεπείγον; 

 
Εντάξει, εξ αυτού, συγνώμη εγώ θα συμφωνήσω.  
Αλλά εξ αυτού κάνω την ερώτηση, δηλαδή για να μεταφερθεί ένα έγγραφο από 

την μια υπηρεσία του Δήμου στην άλλη κάνει 15 μέρες; Αυτό είναι απαράδεκτο. 
 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να απαντήσω. Να απαντήσω. 

 
Κάναμε αγώνα να μαζευτούνε όλες τις υπηρεσίες στο Δημαρχείο και πάμε για να 
πάει από το πρωτόκολλο για να πάει στην αντίστοιχη….. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει κύριε Μάκαρη, το καταλάβαμε, ακούστηκε. 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Ωραία, ευχαριστούμε πολύ που το καταλάβατε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ πολύ. 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Πιστεύω να το κατανοήσατε κιόλας.  

 
Το κατανοήσαμε κύριε Μάκαρη.  
Ναι κύριε Δήμαρχε έχετε ζητήσει το λόγο. 
 
Είναι εύλογη η ερώτηση. Αυτή είναι η κατάντια των δημόσιων υπηρεσιών. 
Τέτοια είναι, ο αιρετός δεν παίρνει τα έγγραφα για να τα διακινεί, έχει συμβεί και 

σε άλλες περιπτώσεις αυτή είναι η κατάντια των υπηρεσιών του δημοσίου.  
 
Κύριε Δήμαρχε λέτε την μισή αλήθεια και είναι κρίμα, είναι κρίμα να καταφεύγετε 
κατά των υπαλλήλων. Τα έγγραφα τα παίρνετε εσείς, τα χρεώνετε εσείς, είναι 

απαράδεκτο να μιλάτε για τους υπαλλήλους. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γυφτέα συνεχίστε. 

 
Σιγά την συμπαράσταση, πάντοτε θα το λέω και το πρόβλημα της Ελλάδος είναι 
η δημόσια διοίκηση.  
 
Σας είπα τα έγγραφα τα παίρνετε εσείς κύριε Δήμαρχε, εσείς τα χρεώνετε, εσείς 
τα χρεώνετε κύριε Δήμαρχε. Αν δεν μπορείτε να λειτουργήσετε, εσείς έχετε την 

ευθύνη, όχι οι υπηρεσίες.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν κύριοι, συμφωνείτε για το κατεπείγον;  
 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν έχω καμία……  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να ακούσω. 

 
 Ότι πρέπει να δοθεί σε ιδιώτες, πρέπει να δοθεί γρήγορα, γιατί η κατάντια 
αυτού του τόπου είναι από το δημόσιο. 
 
Άλλα λέγατε κύριε Δήμαρχε όταν ήσασταν στην ΑΔΕΔΥ, διαβάστε τα πρακτικά, 
άλλα λέγατε….. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  
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Κύριε Φαββατά, κύριε Φαββατά.  
Λοιπόν σας παρακαλώ κύριε, σας παρακαλώ κύριε.  

 
Πρόεδρε δεν θα κάνουμε συνδικαλισμό, δεν θα κάνουμε συνδικαλισμό τώρα 
εδώ πέρα. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, συμφωνείτε. Στο ζήτημα. 

 
Κύριε Ηλιόπουλε ο κύριος Δήμαρχος άρχισε. Δεν το καταλαβαίνω, 
συνδικαλισμό δεν έκανε μόνο ένας….. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Οικονομάκο; 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Συνδικαλισμό έκανε ο κύριος Φαββατάς. 
 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Ναι εντάξει και….  
 
ΦΩΝΕΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγονται). 

 
Κύριε Οικονομάκο συμφωνείτε με το κατεπείγον;  
Κύριε Μπρεδήμα; Συμφωνείτε;  

 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Ναι 

 
Κύριε Αντωνόπουλε, «Όχι».  
Ο κύριος Δημητρούλιας; Συμφωνεί; 

Ο κύριος Αλούπης; Συμφωνεί για το κατεπείγον;  
 
ΑΛΟΥΠΗΣ: Συμφωνώ. 
 
 
 
Ακολούθως  από την Πρόεδρο του Σώματος εισάγεται για συζήτηση το εκτός ημερήσιας 
διάταξης θέμα που το Σώμα, κατά πλειοψηφία,  μειοψηφούντων των συμβούλων της 
δημοτικής παράταξης ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨, αποδέχθηκε να συζητηθεί μαζί με 
τα τακτικά, λόγω του κατεπείγοντος χαρακτήρα του, με τίτλο:   

 
 
 

Λειτουργία Ενιαίων Ειδικών Επαγγελματικών Γυμνασίων – Λυκείων για το σχολ. 
έτος 2017 – 2018 και καθορισμός τομέων και ειδικοτήτων. 

 

Στο φάκελο του θέματος για την ενημέρωση του Σώματος βρίσκεται το υπ’ αριθμ. πρωτ. 
531/7-2-2017 (αριθμ. πρωτ. του Δήμου 6127/10-2-2017) έγγραφο της Διεύθυνσης 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Μεσσηνίας της Περιφερειακής Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας και 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Πελοποννήσου, το οποίο έχει ως εξής : 

  
 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Επί του θέματος ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Για τα πρακτικά λοιπόν, κύριε Γυφτέα θέλετε να προσθέσετε κάτι; Να πείτε, 
σύντομα. 

 
Έχουμε λοιπόν την εισήγηση της υπηρεσίας, της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, η 
οποία μιλά για τη λειτουργία των ενιαίων ειδικών - επαγγελματικών γυμνασίων και 

λυκείων για το σχολικό έτος '17-'18. Πρέπει να σας ενημερώσω ότι εδώ στον Δήμο της 
Καλαμάτας λειτουργεί ειδικό γυμνάσιο που εμείς έχουμε αποφασίσει, έχουμε γνωμοδοτήσει 
από πέρσι  και υπάρχει εντεταγμένο μέσα στους χώρους του ειδικού επαγγελματικού 
εργαστηρίου που βρίσκεται στα Ακοβίτικα. Εκεί λειτουργεί και το ειδικό Γυμνάσιο. Με το 
έγγραφο αυτό η υπηρεσία μας ενημερώνει και μας λέει ότι από φέτος και την επόμενη σχολική 
χρονιά '17-'18 θα λειτουργήσουν ενιαία πια, ειδικά - επαγγελματικά γυμνάσια και λύκεια μαζί. 
Για να λειτουργήσουνε λοιπόν αυτά τα σχολεία, πρέπει να γίνει μια καινούργια δομή και πρέπει 
να κάνουμε και εμείς την δική μας γνωμοδότηση.  
Η υπηρεσία μας λέει, ότι ο διευθυντής της δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, την μετατροπή του 
ειδικού  -  επαγγελματικού  Γυμνασίου Καλαμάτας σε ενιαίο ειδικό επαγγελματικό γυμνάσιο και 
λύκειο Καλαμάτας και τον καθορισμό στο επαγγελματικό γυμνάσιο και λύκειο Καλαμάτας των 
πιο κάτω τομέων και ειδικοτήτων.  
Τομέας «Γεωπονίας, Τροφίμων και Περιβάλλοντος»……..  
 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ότι λέει το έγγραφο. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΓΥΦΤΕΑΣ:  
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Ότι λέει το έγγραφο αυτό, όπως το έχετε εκεί.  
Εμείς ως Δημοτικό Συμβούλιο εισηγούμεθα και γνωμοδοτεί θετικά ως προς την υπ'  

αρίθμ. 531/07.02.17, εισήγηση του Διευθυντή Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης που αφορά τη 
μετατροπή του ειδικού επαγγελματικού Γυμνασίου Καλαμάτας σε ενιαίο ειδικό - επαγγελματικό 
γυμνάσιο και λύκειο και βήτα, τον καθορισμό τομέων και ειδικοτήτων στο Επαγγελματικό 
Γυμνάσιο και Λύκειο Καλαμάτας.  
Και 2ον θεωρεί ως βασική προϋπόθεση την χρηματοδότηση του Δήμου από το ΠΕΠ 
Πελοποννήσου ή το Υπουργείο Υποδομών, κτηριακές υποδομές για την κατασκευή των 
κατάλληλων χώρων λειτουργίας. 

 
Ευχαριστούμε.  
Θέλετε να πείτε κάτι ή να...  

Λοιπόν μου κάνετε νόημα να τελειώνουμε γρήγορα τα θέματα…..  
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Ερώτηση. 

 
… αλλά δημιουργείτε όμως όλοι τις φασαρίες. Και το λέω στον κύριο Μπρεδήμα 
που με κοιτάει περίεργα.  

 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Ερώτηση. 

 
Κύριε Μάκαρη έχετε ερώτηση ή ο κύριος Φαββατάς θα κάνει αντί για εσάς;  
Ερώτηση έχετε; 

 
ΦΩΝΗ: Όχι, όχι. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Νιάρχο έχετε ερώτηση; 

 
Ναι, ναι, ερώτηση.  
Θέλουμε να ρωτήσουμε 1ον.  

Ποια είναι η εισήγηση του Δήμου της Καλαμάτας της πλειοψηφίας, τι προτείνει, να γίνει ή να 
μην γίνει; Ένα αυτό. Και το λέμε γιατί; Και το λέμε γιατί; Για να δοθεί η απάντηση να τη 
καταλάβουμε, γιατί ενώ μας είπε εισηγητικά ότι από του χρόνου θα λειτουργεί η δομή 
Γυμνάσιο - Λύκειο στο εισηγητικό σημείωμα λέει: 1ον την μετατροπή του ειδικού 
επαγγελματικού γυμνασίου, 2 θεωρεί ως βασική προϋπόθεση την χρηματοδότηση του Δήμου 
από το ΠΕΠ Πελοποννήσου ή του Υπουργείου Υποδομών, κτηριακές υποδομές για την 
κατασκευή των κατάλληλων χώρων λειτουργίας. Αν αυτό είναι προϋπόθεση υπάρχουν κάποιες, 
κάποια γνώμη από εκεί ότι θα χρηματοδοτηθούν οι κτιριακές εγκαταστάσεις και θα βρεθούν οι 
κατάλληλοι λειτουργίας; Ο Δήμος διαθέτει ή δεν διαθέτει και τι εισηγείται τελικά να 
λειτουργήσει ή να μην λειτουργήσει, γιατί έτσι όπως είναι η απόφαση  λέει ναι μεν, αλλά. Ένα 
είναι αυτό. 
Και 2η ερώτηση.  
Κάθε φορά που έρχεται για συζήτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο η ίδρυση μιας νέας σχολικής 
μονάδας, μαζί με τη Γνωμοδότηση πρέπει να διαβιβαστούν και βεβαίωση ανάληψης, δαπάνης 
λειτουργικών εξόδων που θα εκδώσει η οικεία σχολική επιτροπή. Και 2ον βεβαίωση δέσμευσης 
οικονομικών πιστώσεων που θα εκδώσει η οικονομική υπηρεσία του Δήμου της Καλαμάτας 
σύμφωνα με τις διατάξεις του νόμου και τα λοιπά.  
Εδώ θα θέλουμε να παρατηρήσουμε 1ον, όταν παραδείγματος χάριν πέρσι ιδρύθηκε το 
σχολείο, το επαγγελματικό γυμνάσιο το ειδικό, πριν από 2 χρόνια το επαγγελματικό εσπερινό 
λύκειο, δεν υπήρχε επί της ουσίας καμία δέσμευση και καμία ανάληψη δαπάνης από τη σχολική 
Επιτροπή και από την οικονομική Επιτροπή του Δήμου. Απλώς οι λειτουργικές δαπάνες που 
έρχονται για τα σχολεία του Δήμου της Καλαμάτας και που είχαμε διαίρεση διά 20, έχουμε διά 
23, αυτό επί της ουσίας γίνεται, και μιας και….. θα δούμε και πως λειτουργεί δηλαδή….. Πως; 
Υπάρχει βεβαίωση ανάληψης δαπάνης οικονομικών εξόδων από την σχολική επιτροπή; Η 

ΓΥΦΤΕΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ:  
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σχολική επιτροπή δεν έχει συζητήσει τίποτα, αλλά τέλος πάντων έχει δει ποιές είναι οι 
λειτουργικές δαπάνες, αυτών των σχολείων; Γιατί τελικά ξέρετε τι γίνεται; Όπως, ενώ ο νόμος 
λέει ότι τα σχολεία, οι λειτουργικές δαπάνες πρέπει να πηγαίνουν ανάλογα με τον αριθμό των 
μαθητών, 2ον ανάλογα με την παλαιότητα των κτηρίων, 3ον εάν έχουν εργαστήρια και τα 
λοιπά, επειδή είναι λιγοστές οι επιχορηγήσεις από το Υπουργείο, γίνεται με βάση τον αριθμό 
των μαθητών. Το αποτέλεσμα στα επαγγελματικά ΕΠΑΛ και λοιπά δεν υπάρχουν αναλώσιμα 
για τα εργαστήρια σήμερα πέρα από το ότι και τα ημερήσια υπάρχουν μεγάλα προβλήματα και 
ελλείψεις.  
Τι γίνεται με αυτά τα ζητήματα;  

 
Ευχαριστούμε κύριε Νιάρχο.  
Κύριε Γυφτέα.  

 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα μιλήσω εγώ. 

 
Εσείς;  
Εντάξει ο κύριος Δήμαρχος έχει. 
 
Γιατί είναι εύλογα τα ερωτήματα τα οποία τέθηκαν.  
Λοιπόν να ξεκαθαρίσουμε από την αρχή, 1ον την απόφαση την παίρνει το 

Υπουργείο, συνεκτιμώντας διάφορες παραμέτρους. Δεν είναι υπόθεση Δημοτικού Συμβουλίου 
ή Τοπικής κοινωνίας.  
Η δευτεροβάθμια εκπαίδευση κάνει εισήγηση, εμείς λέμε τη γνώμη μας, γνωμοδοτούμε, 
συγκεντρώνονται όλα τα στοιχεία και το Υπουργείο Παιδείας αποφασίζει.  
Λοιπόν λαμβάνοντας υπόψη την εισήγηση της δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης ότι είναι αναγκαίο 
ένα επαγγελματικό Λύκειο ενός ενιαίου σχολείου Γυμνάσιο  -  Λύκειο λέμε ναι είναι αναγκαίο 
για την τοπική κοινωνία και πρέπει να γίνει. Όμως, αυτό είναι πραγματικότητα, απαιτούνται για 
να γίνει δέκα χώροι, ένα τέτοιο σχολείο θέλει ειδικές αίθουσες, ειδικά εργαστήρια, προφανώς 
εκπαιδευτικό προσωπικό, ενδεχομένως και υπνωτήριο να ξαπλώσουν τα παιδιά, δεν είναι 
εύκολη υπόθεση.  
Τους λέμε λοιπόν ναι, πρέπει να γίνει, είναι αναγκαίο, αλλά χρειαζόμαστε ένα κτίριο 10 χώρων 
δίπλα από το σχολικό συγκρότημα της Αγίας Κυριακής, ή ενδεχομένως από ένα σχολικό 
συγκρότημα όπως είναι τα Γιαννιτσάνικα που υπάρχει και οικόπεδο και καλύπτει τις ανάγκες 
των παιδιών με ειδικές ανάγκες. Να γίνει είναι αναγκαίο για την τοπική κοινωνία, αλλά πρέπει 
να γίνει και αυτό το βήμα, να διασφαλιστεί η υποδομή, το κτιριακό, γιατί δεν υπάρχει κτίριο 
κατάλληλο για να υποδεχτεί αυτά τα παιδιά στην περιοχή μας, όλα τα άλλα ζητήματα είναι 
ελάσσονα, αν η σχολική Επιτροπή, μας στέλνουν 159.000 ευρώ το χρόνο για 100 σχολεία, για 
να λειτουργούν, ε, βάζει ο Δήμος χρήματα θα τα μοιράσουμε κάπως διαφορετικά  να καλυφθεί 
το σχολείο, δεν υπάρχει ζήτημα για αυτό. Είναι κακό το ότι λέμε στο υπουργείο εσείς, οι 
κτιριακές υποδομές του υπουργείου υποδομών, είναι ο πρώην ΟΣΚ που φτιάχνει τα σχολεία, ή 
το ΠΕΠ Πελοποννήσου που χρηματοδοτεί την κατασκευή σχολείων γιατί μία τέτοια μονάδα 
έχει και αυξημένο κόστος, πρέπει να την βάλουμε στο προγραμματισμό και να την κάνουμε για 
κάτι το οποίο είναι αναγκαίο; Αυτό λέει η απόφαση, διαφορετικά η απόφαση πρέπει να λέει ναι 
να γίνει, έχομε κτίριο, είναι αυτό, διαθέτουμε τους 10, 12 χώρους, δεν τους έχει ο Δήμος, 10, 
12 χώρους. Αν υπήρχαν η δευτεροβάθμια εκπαίδευση έπρεπε να… ναι να γίνει και εκεί. Δεν 
υπάρχουν αυτοί οι χώροι, αλλά εν πάση περιπτώσει ψηφίζουμε να τεθεί ως θέμα, γιατί είναι 
αναγκαίο για την κοινωνία, να το διεκδικήσουμε, να το προωθήσουμε μέσω των κτιριακών 
υποδομών, έχουμε χώρους για να το κατασκευάσουμε και να γίνει το γρηγορότερο αυτό ως 
διαδικασία.  
Ας ψηφίσουμε σήμερα να ξεκινήσει η ιστορία αυτή.  

 
Ευχαριστώ, υπάρχει άλλη ερώτηση; Κύριοι; Ωραία.  
Να ψηφίσουμε. Ψηφοφορία.  

Η πλειοψηφία ….  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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ΝΙΑΡΧΟΣ: Έχουμε ερωτήσεις κα Πρόεδρε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγνώμη, κύριε Μάκαρη θέλετε να τοποθετηθείτε;  

 
Εντάξει, το να γίνουν όλα αυτά τα πράγματα που λέει ο διευθυντής της 
δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης ποιός θα διαφωνήσει; Ποιός θα διαφωνήσει να 

λειτουργήσουν ενιαία ειδικά επαγγελματικά Γυμνάσια και Λύκεια για το σχολικό έτος 2017-
2018 και να καθοριστούν οι τομείς των αντίστοιχων ειδικοτήτων. Εννοείται ότι συμφωνούμε 
και θα προσπαθήσουμε και εμείς από τη μεριά μας να υλοποιηθεί, να υλοποιηθούν όλα αυτά 
τα, που αναφέρει στο συγκεκριμένο θέμα.  
Ψηφίζουμε υπέρ. 

 
Ευχαριστώ κύριε Μάκαρη. 
Κύριε Νιάρχο, εσείς ή ο κύριος Οικονομάκος. 

 
Ναι, ναι.  
Ναι κυρία Πρόεδρε μιας και συζητάμε ένα ζήτημα Παιδείας…  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε δίκιο κ. Νιάρχο δική μου η παράλειψη.  

 
Και την δημιουργία ενός επαγγελματικού ειδικού Λυκείου και εμείς λέμε ότι αυτό 
έπρεπε να είχε γίνει πριν από χρόνια και είναι υποχρέωση της πολιτείας δεν το έχει 

κάνει και βέβαια καθυστερεί πολύ σε αυτό το ζήτημα για λόγους τους οποίους βέβαια εσείς 
μπορεί να μην συμφωνείτε, αλλά μιας και έχουμε αυτό το ζήτημα θα πούμε και δύο λόγια 
γενικότερα μιας και ακούστηκαν προηγούμενα ορισμένα ζητήματα για αγροτικό Λύκειο, που 
έγινε και πρόταση από τους επικεφαλείς της μείζονος….. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Από τον «Ανοιχτό Δήμο». 

 
Ναι από τον «Ανοιχτό Δήμο -  Ενεργοί Πολίτες» και… βέβαια απάντησε και ο 
Δήμαρχος και είπε τις απόψεις του προφανώς.  

Εμείς συνάδελφοι πάνω σε αυτό το ζήτημα λέμε ότι η παιδεία στην Ελλάδα και το σχολείο 
πρέπει να έχουμε ενιαία 12χρονη υποχρεωτική παιδεία γενικής παιδείας. Σήμερα οι γνώσεις 
είναι τόσες πολλές και για να κατανοήσει το παιδί την ύπαρξη, την εξέλιξη της κοινωνίας θα 
πρέπει μέχρι τα δεκαεφτά του να μπαίνει σε ένα σχολείο και να μαθαίνει μαθήματα γενικής 
Παιδείας και το πρόγραμμα να είναι ενιαίο. Ότι μαθήματα και όποιο πρόγραμμα μαθαίνετε στο 
σχολείο της Θουρίας, αυτό και στο σχολείο της Καλαμάτας και της Αθήνας που βέβαια έχει 
πολλές περιοχές είτε είναι στο Πέραμα, είτε στο Περιστέρι, είτε στο Ψυχικό δεν ξέρω εγώ που, 
πρέπει να είναι ενιαίο το πρόγραμμα εκπαίδευσης και βέβαια εδώ πέρα απορούμε πως μια 
κυβέρνηση σήμερα που είναι αριστερή, λέει ότι είναι αριστερή και μας είπε ο επικεφαλής εδώ 
ότι έχει στο πρόγραμμα φτιάξει αγροτικά λύκεια. Δηλαδή ποιο θα είναι το πρόγραμμα ενός 
αγροτικού Λυκείου, δηλαδή άμα το πούμε λίγο έτσι, θα πω, τέλος πάντων, απλοϊκά, λαϊκά; Τι 
θα μαθαίνουνε δηλαδή, ποιο θα είναι το πρόγραμμα σπουδών σε ένα αγροτικό λύκειο στην 
Θουρία. Προφανώς να μαζεύουν ελιές; Στη Λάρισα τι; Να μαζεύουνε βαμβάκι; Και σε κάποιο 
σχολείο της Αθήνας ας πούμε τι παράγει το Ψυχικό και η Κηφισιά; Πρωθυπουργούς προφανώς 
παράγει, διευθυντικά στελέχη παράγει, άρα θέλει τέτοιο σχολείο εκεί και ξέρετε αυτά τα έκανε 
η Θάτσερ στην Αγγλία πριν από πολλά χρόνια με τα σχολεία των ανθρακωρύχων, το 
αποτέλεσμα ήταν τα σχολεία αυτά να κλείσουνε, αυτό ήτανε το θέμα, με ζητήματα 
αξιολόγησης, χρηματοδότησης και λοιπά. Για κοιτάξτε τα λίγο αυτά τα ζητήματα.  
Εμείς λέμε ότι πρέπει το Λύκειο το ειδικό να λειτουργήσει και να γίνει όσο το δυνατόν 
νωρίτερα και ψηφίζουμε υπέρ και με όλες αυτές τις παρατηρήσεις που έχουμε κάνει και σε 
ζητήματα, γιατί και οι λειτουργικές δαπάνες δεν είναι λίγο το ζήτημα και δεν έχει ποτέ ο Δήμος 
μέσω του προϋπολογισμού του βάλει χρήματα μέσα στις σχολικές επιτροπές για λειτουργικές 

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ:  
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δαπάνες των σχολείων και υπάρχουν προβλήματα μεγάλα και στην καθαριότητα και στα 
αναλώσιμα μέσα στα σχολεία. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε, κύριε Χριστόπουλε. 

 
Ναι, κυρία Πρόεδρε είναι αλήθεια ότι δεν μπορεί να διαφωνήσει κανένας ότι 
θα πρέπει να γίνει ταυτόχρονα με το ειδικό γυμνάσιο και ειδικό Λύκειο. 

Ψηφίσαμε και δημιουργήθηκε -  συγκροτήθηκε το ειδικό γυμνάσιο. Ξέρετε ότι στεγάζονται στο 
ΕΕΕΚ και τα προβλήματα είναι πάρα πολλά και οι καθηγητές και οι μαθητές που φοιτούν, οι 
γονείς μάλλον, διαμαρτύρονται γιατί δεν μπορούν να συνυπάρξουν, είναι μεγαλύτερα τα παιδιά 
που πάνε στο ΕΕΕΚ είναι περίπου 16, 18 χρονών έως 20, και υπάρχουν πολλά προβλήματα. 
Ναι μπορεί να πούμε ναι αμέσως, αλλά υπάρχει ένα έντονο πρόβλημα. Φαίνεται λοιπόν ότι 
υπάρχει ένα έλλειμμα σχεδιασμού και σε συνάρτηση αυτό που ακούς και προηγουμένως για τη 
δημιουργία αγροτικού λυκείου, ναι, αγροτικό λύκειο κανένας δεν μπορεί να πει όχι σαν 
πρώτη.., αλλά δεν πρέπει να υπάρχει ένας σχεδιασμός, που θα πρέπει να υπάρχει αυτό το 
αγροτικό λύκειο. Πρώτα, πρώτα νομίζω ότι στο νομοθετικό πλαίσιο δεν υπάρχει μέχρι τώρα 
αγροτικό λύκειο, αλλά και να υπήρχε δεν πρέπει  να υπάρχει ένας σχεδιασμός, δηλαδή αν 
μεθαύριο 'ρθουν από τα Φιλιατρά που έχουν τις καλλιέργειες τις ποιό σύγχρονες εκεί, ναι το 
αγροτικό λύκειο πρέπει να γίνει εδώ, τι θα πούμε; Ότι θα γίνει μάχη ανάμεσα στα Φιλιατρά και 
στην Θουρία τότε; Πρέπει να υπάρχει ένας κεντρικός σχεδιασμός, να δοθούν προτεραιότητες 
σε  κάθε περιοχή και να δούμε πως μπορεί να λειτουργήσουν, δεν υφίσταται, αυτός ο 
κεντρικός σχεδιασμός, διαχρονικά δεν υφίσταται όχι σήμερα. Και εμείς υποχρεωτικά κάθε φορά 
ψηφίζουμε εισηγήσεις.  
Καταλαβαίνω την αγωνία του συναδέλφου του κυρίου Γυφτέα προκειμένου να γίνει, θέλοντας 
να εξυπηρετήσει έστω και έναν γονέα, να εξυπηρετήσει παιδί με ειδικές ανάγκες, που θα 
αναγκαστεί να το πάει σε ένα άλλο σχολείο ή να το κρατήσει στο σπίτι του είναι θετικό, αλλά 
είναι αναγκαία προϋπόθεση και η δημιουργία των υποδομών, γιατί πρέπει να υπάρχουνε οι 
υποδομές εκείνες, ώστε να καλύψει τις πραγματικές ανάγκες αυτών των παιδιών. Αν είναι να 
κάνουμε ένα πασάλειμμα ή να λειτουργήσουμε αποσπασματικά και να το συναντήσουμε το 
πρόβλημα πιο έντονα αύριο και είναι και μεγάλο πρόβλημα και τα λειτουργικά έξοδα. Ο κύριος 
Δήμαρχος το πέρασε πολύ απαλά, λέει ωραία θα το καλύψουμε. Δεν μου λέτε πότε και λέει 
δίνουμε από την Δημοτική Αρχή, από τα ταμεία του Δήμου δίνουμε. Έχει δώσει ποτέ σε 
σχολική Επιτροπή; Αφού δεν μπορεί να γίνει, δεν μπορεί να χρηματοδοτήσει τις σχολικές 
επιτροπές ο Δήμος. Εδώ μας είπε ναι, δίνουμε, δεν γίνεται αυτό. Έτσι κάθε φορά λοιπόν στα 
σχολεία υπάρχει έντονο το πρόβλημα, μοιράζονται 50.000 ευρώ κάθε τρίμηνο στα Δημοτικά 
Σχολεία. Μοιράζονται λοιπόν 50.000 ευρώ κάθε τρίμηνο και το ρεύμα σε κάθε σχολική μονάδα 
κάθε μήνα είναι 400 ευρώ, παίρνει το κάθε σχολείο 1.200 ευρώ μέσω όρο και το ρεύμα είναι 
1.400 ευρώ, ούτε καν το ρεύμα δεν μπορούν να πληρώσουν. Υπάρχει σαφή 
υποχρηματοδότηση και φανταστείτε να προστεθεί και άλλη μία σχολική μονάδα ακόμη. Έχει 
δίκιο ο συνάδερφος ο Νιάρχος, μπορεί να το παίρνουμε απαλά, αλλά υπάρχει και έλλειμμα 
χρηματοδότησης, η καθημερινότητα και είναι που αφορά την θέρμανση και την υγιεινή των 
μαθητών.  
Ψηφίζουμε θετικά, γιατί είναι ένα ευαίσθητο θέμα, αλλά πιστεύουμε, βάζουμε και αυτές  τις 
επιφυλάξεις, ότι θα πρέπει να δημιουργηθούν οι υποδομές και να υπάρχει χρηματοδότηση των 
ειδικών αναγκών.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστούμε. Θέλετε να πείτε κάτι εσείς κύριε. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι κυρία Πρόεδρε εμείς θέλουμε να πούμε…. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ κύριοι. Κύριε Καμβυσίδη έξω. Περάστε έξω.  

 
Εμείς κύρια Πρόεδρε θα το ψηφίσουμε το θέμα αυτό, αλλά ήτανε ευκαιρία 
να ακουστούν από τους συναδέρφους σημαντικά πράγματα για τα 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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ελλείμματα που έχει η διαδικασία χρηματοδότησης των σχολικών μονάδων, γιατί το κύριο 
πρόβλημά μας είναι αυτό, υπάρχει μέγα θέμα το οποίο δεν μας το λύνει η εισήγηση που γίνεται 
σήμερα από τον συνάδερφο τον κύριο Γυφτέα. Δημιουργείται ένα πολύ σοβαρό θέμα και θα 
πρέπει αυτά που λέμε να ακολουθούνται και κάποιες αποφάσεις ή ενέργειες προκειμένου να 
αυξήσουμε την χρηματοδότηση. Μία κουβέντα είναι να γίνει ένα σχολείο, το θέμα είναι με τι 
θα λειτουργήσει κύριε Γυφτέα. Μπορείτε να μας πείτε με τι χρήματα θα λειτουργήσει εάν έχετε 
την καλοσύνη; Ευχαριστώ. 

 
Κύριε Δημητρούλια θέλετε κάτι;  
Κύριε Αλούπη θέλετε να προσθέσετε κάτι;  

Ωραία, ψηφοφορία.  
Η πλειοψηφία «Υπέρ».  
Κύριε Φαββατά; «Υπέρ». 
Να το ακούσουμε και για τα πρακτικά.  
Κύριε Οικονομάκο. 
 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Υπέρ, υπέρ.  

 
Υπέρ, κύριε Μπρεδήμα;  
«Υπέρ». 

Κύριε Αντωνόπουλε «Υπέρ». 
Κύριε Δημητρούλια «Υπέρ». 
Κύριε Αλούπη;  
 
ΑΛΟΥΠΗΣ: Υπέρ. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ. 
 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόμενα,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α     
 

I. Γνωμοδοτεί θετικά επί της εισηγήσεως της Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Μεσσηνίας, της Περιφερειακής Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας και 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Πελοποννήσου,  για την μετατροπή του 
Ειδικού Επαγγελματικού Γυμνασίου Καλαμάτας σε Ενιαίο Ειδικό 
Επαγγελματικό Γυμνάσιο – Λύκειο Καλαμάτας για το έτος 2017-2018 και τον 
καθορισμό των τομέων και ειδικοτήτων, όπως αυτά αναφέρονται στο  υπ’ 
αριθμ. πρωτ. 531/7-2-2017 (αριθμ. πρωτ. του Δήμου 6127/10-2-2017) 
έγγραφο της  Διεύθυνσης αυτής. 
 

II. Θεωρεί ως βασική προϋπόθεση τη χρηματοδότηση του  Δήμου από το 
Περιφερειακό Επιχειρησιακό Πρόγραμμα (ΠΕΠ) Πελοποννήσου ή από το 
Υπουργείο Υποδομών / Διεύθυνση Κτηριακών Υποδομών, για την κατασκευή 
των κατάλληλων χώρων λειτουργίας του Ενιαίου Ειδικού Επαγγελματικού 
Γυμνασίου –  Λυκείου Καλαμάτας. 

 
 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Οικονομάκου Μαρία  1. Αδαμόπουλος Ιωάννης 

  2. Αλούπης Παναγιώτης 

  3. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  4. Βασιλόπουλος Αθανάσιος   

  5. Βγενής Χαράλαμπος  

  6. Βεργινάδη Μαρία  

  7. Βεργόπουλος Δημήτριος  

  8. Βουτσής Γεώργιος  

  9. Γεωργακίλας Κων/νος  

  10. Γιαννόπουλος Παναγιώτης 

  11. Γυφτέας Ηλίας  

  12. Δημητρούλιας Γεώργιος  

  13. Δημόπουλος Δημήτριος  

  14. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  15. Θεοφιλόπουλος Ιωάννης 

  16. Καμβυσίδης Ιωάννης  

  17. Καντζιλιέρη Χριστίνα – Ελευθερία  

  18. Καραγιάννης Ανδρέας 

  19. Καρατζέας Παναγιώτης 

  20. Καρβέλης Γεώργιος  

  21. Κουτίβας Ηλίας  

  22. Λιάππα Χρυσή  

  23. Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος  

  24. Μαρινάκης Σαράντος 

  25. Μιχαλόπουλος Σωτήριος  

  26. Μπάκας Ιωάννης  

  27. Μπασακίδης Νικόλαος  

  28. Μπελογιάννη – Θεοδωρακοπούλου Αναστασία 

  29. Μπεχράκης Σταμάτης  

  30. Μπουζιάνης Παύλος  

  31. Μπούχαλης Δημήτριος  

  32. Μπρεδήμας Θεόδωρος  

  33. Νιάρχος Αναστάσιος  

  34. Ντίντα Παναγιώτα 
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  35. Οικονομάκος Δημήτριος  

  36. Πολίτης Δημήτριος  

  37. Σταματόπουλος Ευστάθιος  

  38. Φάβας Γεώργιος   

  39. Φαββατάς Δημήτριος  

  40. Χριστόπουλος Ιωάννης 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα, 3 Μαρτίου 2017 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

  
ΜΑΡΙΑ ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΥ 

 
  


